
 
Referat fra FÆLLESMØDE – Til godkendelse hos medlemmerne 
 
Mandag den 21. september 2020 kl. 18:30. 
Sted: Lars Haugaard. Buresø 12. 
 
Deltagere: Plantagevej 12, 10, 2. Tjørnevej 2, 8. Buresø 4, 8, 10, 12, Birkevej 6? 
 
COVID-19 var fortsat et problem for forsamlingsfriheden. Nye restriktioner fra 
myndighederne kom dagligt i perioden. For at forebygge smitte var parcellerne derfor kun 
repræsenteret ved en ejer pr. parcel på mødet. Herudover gjaldt 
sundhedsmyndighedernes anbefalinger for forebyggende adfærd under samvær bl.a. 
holde	afstand	til	hinanden	under	mødet. Der var sat sprit frem, og vi blev beværtet med 
kaffe og småkager.  
Tak til Lars og Tine for værtskabet. 
 
Fællesmødet blev afholdt uden forudgående ”Gennenemgang af flodemålet” i april/maj 
2020. Som erstatning for gennemgangen 2020 havde repræsentanterne haft kontaktmøde 
med Mørdrupgård I/S ved Simon Foldschack den 7. September 2020. 
 
Dagsorden: 
For Fællesmødets dagsorden gjaldt punkterne K1-K4, som var overført fra kontaktmødet 
d. 7. September 2020 mellem repræsentanterne og Mørdrupgaard I/S (afholdt  på 
Mørdrupgård) samt punkt 5: Valg af to repræsentanter og punkt 6: Eventuelt. 
John Dige Bach og Lis Bentzen Mørk Hansen var på valg. Begge var villige til genvalg.  
 
Repræsentanterne bød velkommen og var glade for, at fællesmødet kunne afholdes i 
september - som foreslået i foråret - hvor ”Gennemgang 2020 af flodemålet” blev aflyst 
pga. COVID-19. 
 
Dagsordenen 
K 1.  
Uro og larm i sommermånederne ved søen samt misbrug af broerne af uvedkommende på 
trods af skiltningen "Privat bro" på de respektive broer.  
Der har været daglige og lange ophold af uvedkommende på flere boer til stor gene for 
broejerne. Andre broejere kunne genkende problemstillingen dog uden i hverdagen at 
have været generet af aktiviteten. 
Der var enighed om, at aktiviteterne på og larmen fra Metalskolens bro i sommer har 
været uacceptabel stor, og at de besøgende er kommet udefra i et stort antal forskellige 
grupper.  
 
Fællesmødet ønskede at imødegå lignende aktivitet fremover ved: 
 
K1-A. Forbudsmeddelelser 
Beslutning 
Fællesmødet blev enige om, at der var behov for en generel forbudsskiltning ved de tre 
indgange til den offentlige skovsti på flodemålet:  
1) Indgangen ved Metalskolens sti/bro,  



2) Nedgangen fra stien ved  Buresøbebyggelsen og  
3) Indgangen til skovstien ved parkeringspladsen.  
Skiltningen skal udføres fortrinsvis med piktogrammer.  
”Lokal skiltning” ved broerne skal fortsat være broejernes private opgave.  
 
Fællesmødet fandt, at forbudsskiltet skulle indeholde følgende: 
 
Tekstforslag under K1-A: 
Broerne er private og udspring/badning fra broerne er forbudt, hvor PRIVAT-skilte er 
opsat. 
 
I form af piktogrammer 

Hørbar Musik er forbudt i det offentlige rum 
Hunde skal være i snor 
Ridning forbudt 
Fiskeri forbudt 
Knallertkørsel forbudt 
Mountainbike/ cykelrace forbudt 
Teltning forbudt 

 
K1-B. Appel om fred og ro i et unik naturområde, som er begyndelsen på øvre del af 
Mølleådalen.  
 
Beslutning 
Fællesmødet bakkede tanken op om, at vi skal appellere til de besøgende om at vise 
respekt for naturen ved at følge forbudsskiltene. Formuleringen og udkast til skiltning blev 
overladt til repræsentanterne. Repræsentanternes udkast til fællesskiltningen skulle 
vedhæftet referatet som BILAG 1. 
Tekstforslag under K1-B: Vis venligst respekt for naturen i denne del af Mølleåens 
Naturpark. 
 
K 2. Orientering om to væltede træer i skoven (Plantagevej 12 og Tjørnevej 1 og 5, som 
Mørdrupgård I/S har taget stilling til.  
Derudover blev et faldtruet træ drøftet ud for Tjørnevej 7. Parcelejer frafaldt sit tidligere 
ønske om fældning.  
Beslutningerne vil fremgå af de respektive ”journaler” i referatet af gennemgangen 2020. 
 
K 3. Orientering om Plantagevej 10’s ønske om fældning af siv ved Pigernes Badested ud 
for parcellen for at give plads til badende. Mørdrupgård I/S vil vende tilbage. 
 
K 4. Orientering om at guidende tekst (f.eks. Badesteder) og tegn (f.eks. en pil) malet på 
mindre sten lagt langs stien på Mørdrupgård I/S’s jord blev accepteret af Mørdrupgård I/S.  
 
5. Valg af repræsentanter.  
John Dige Bach og Lis Bentzen Mørk Hansen blev genvalgt for perioden 2020-2022. 
 
6. Evt. Ingenting  
 



 
Lars Haugaard, John Dige Bach og Lis Bentzen Mørk Hansen (ref) 
 
 
-- 
Lis Bentzen Mørk Hansen 
 
Bomhoffs Have 10, 5. tv 
DK-1872 Frederiksberg C 
Denmark 
 
Mob.: +45 28906189 
e-mail.: lis.bentzen@gmail.com 
	


